
Omwonendenoverleg donderdag 9 november 2023 

Aanwezig: Vertegenwoordiging Don Bosco College, locatiemanager regulier, locatiemanager AMV, 

omwonenden Katwoude, vertegenwoordiging RKAV, vertegenwoordiging Ondernemend Volendam, 

projectleider gemeente Waterland. 

 

1. Stand van zaken 

Regulier  

De bewoners vinden steeds beter hun plek en raken meer gewend aan de locatie. Een groep van 20 

bewoners helpt actief mee op de locatie: als hulp in de keuken, als tolk en bij het schoonhouden van 

de binnen-en buitenruimten. Er zijn vrijwilligersinitiatieven opgezet in samenwerking met het Rode 

Kruis. Het gaat hierbij om een kledingwinkel op locatie, Nederlandse taallessen en sportactiviteiten.  

Op donderdag 9 november zijn de wekelijkse koffie-uurtjes gestart. Het COA spant zich in om 

bekendheid te geven aan deze uurtjes door omwonenden uit te nodigen en informatie te verspreiden 

in de supermarkt en bibliotheek.  

AMV 

De COA-school is gestart. Deze lessen zijn verplicht voor de jongeren. De COA-school bestaat uit 

lessen Nederlands op basis van een laagdrempelige leermethodiek, aangevuld met dagbesteding. 

Op donderdag 2 november is een jongere uit het raam gevallen. Dit ongeval is in eerste instantie bij 

de meldkamer binnengekomen als een steekincident. Tijdens dit gesprek is steekincident niet 

genoemd, maar door de hectiek en de glasscherven was niet duidelijk wat de precieze aanleiding 

was. Het beeld is dezelfde dag gecorrigeerd door de politie door middel van een bericht op X 

(https://x.com/POL_Eenheid_NH/status/1720105083617050761?s=20). De afstemming tussen het 

COA en de hulpverlening is als goed ervaren door het COA en de jongere maakt het naar 

omstandigheden goed.  

Onderwijs update 

De jongeren starten op 1 januari aan een ISK (internationale schakelklas)-traject op het Horizon 

College in Purmerend.  

Verlichting Hogendijk en Achterdichting 

De verlichting op de Hogedijk en Achterdichting wordt uitgebreid (Lumen per lichtmast worden 

verhoogd). Dit gebeurt binnen twee weken. De werkzaamheden zijn afhankelijk van de 

weersomstandigheden omdat de armaturen geopend moeten worden. 

 

2. Communicatie  

Het vorige overleg is afgesproken dat het COA met een lijstje wensen/ benodigdheden komt.  

- Vrijwilligers voor Nederlandse taallessen 

- Sportactiviteiten (teamsporten) 

o Contact met verenigingen/ individuen die hier iets in kunnen betekenen 

- Sportattributen (basketbal ring, badminton, pionnen) 

- Sportkleding  

https://x.com/POL_Eenheid_NH/status/1720105083617050761?s=20)


- Contact tussen bewoners en omwonenden 

 

Toelichting bovenstaande punten 

Sport: RKAV wil meewerken om sport mogelijk te maken voor de bewoners, maar heeft de voorkeur 

dat eerst de sportverenigingen in de gemeente Waterland benaderd worden. Een eventuele 

samenwerking met RKAV loopt via de gemeente Edam-Volendam. Voorwaarde voor RKAV is in ieder 

geval dat er begeleiding aanwezig is vanuit het COA tijdens trainingen en/ of wedstrijden.  

Contact tussen bewoners en omwonenden: 

- Kerst: veel bewoners hebben een islamitische achtergrond, maar de wens van het COA is om 

de mensen mee te nemen in de Nederlandse feestdagen/ tradities.  

o Kerstkaartenactie: bewoners sturen kerstkaarten naar omwonenden en andersom 

▪ Don Bosco heeft een kerstkaartenactie op basis van een kunstwerk van een 

leerling. Het Don Bosco en het COA kijken of hier mogelijkheden tot 

samenwerking liggen. 

- Kerstontbijt jongeren 

o Don Bosco onderzoekt of er mogelijkheden zijn om de jongeren aan te laten sluiten 

bij het kerstontbijt. 

o Een andere mogelijkheid is informeren welke mogelijkheden er zijn bij het Bernard 

Nieuwentijt College in Monnickendam. 

- Kerstbrunch voor de bewoners 

o Dit plan wordt in kleiner comité uitgewerkt tussen het COA en omwonenden. 

 

3. Wat verder ter tafel komt 

Vuurwerk: worden de bewoners geïnformeerd over oud & nieuw? Het COA informeert iedereen en 

kijkt goed welke bewoners eventueel extra begeleiding nodig hebben.  

 

Verlichting Wagenweg: er zijn drie lichtmasten kapot aan de Wagenweg. Dit is door omwonenden 

gemeld bij het HHNK, maar nog zonder resultaat. Op verzoek van de omwonenden, heeft de 

gemeente Waterland dit probleem ook aangekaart bij het HHNK. 

 

4. Vervolgafspraak  

Begin december staat het volgende overleg gepland. Heeft u input voor dit overleg of wilt u graag 
aanwezig zijn? Laat het ons weten via: opvang@waterland.nl   
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